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Ældrerådet har den 8. august 2016 modtaget indstilling vedrørende Højdevang 

sogns Plejehjems ønske om at overdrage plejehjemmets grund til Københavns 

Kommune i høring.  

 

Under henvisning hertil skal Ældrerådet bemærke, at rådet finder det positivt, at 

Københavns Kommune får mulighed for at få overdraget grunden på 

nuværende tidspunkt, da der er væsentlig brug for at udvide antallet af 

plejehjemspladser til demente borgere. 

 

Med venlig hilsen 

 

Kirsten Nissen                                           Bente Hansen 
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